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Věc: M3u odkazy pro živé streamy

Žádost 
(…) 
M3u odkazů. 

Dobrý den, chtěl bych se na základě zákona č. 106/1999 Sb. zeptat, zda existují m3u odkazy pro
živé  streamy  s  názvem  “Od  oken”  a  “K oknům”  ještě  nedávno  je  bylo  možné  sledovat  na
streamech 4 a 5, ale to již bohužel není možné (navíc to bylo poměrně problémové protože stream
měl jiné zpoždění oproa hlavnímu streamu č.1 (tzv. Kříž Hd)), tak si chci zeptat zdali jsou někde
tyto M3u odkazy k dostání, nebo je možné je sledovat pouze ze záznamu. 

Děkuji, s pozdravem
(…)                

Odpověď

(…)
Vážený pane …………………….,

Kancelář Poslanecké sněmovny, jako povinný subjekt, obdržela dne 16. června 2022
prostřednictvím  e-mailu  Vaši  žádost  o poskytnutí  informace  podanou  podle  zákona  č.
106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů. 

Žádost  byla  adresována  Poslanecké  sněmovně,  přičemž  v souladu  s Příkazem  č.
4/2010 vedoucího Kanceláře Poslanecké sněmovny, v platném znění, je příslušná k vyřízení
Kancelář Poslanecké sněmovny, resp. Samostatné oddělení styku s veřejností.

V této své žádosti se ptáte, zda existují m3u odkazy pro živé streamy s názvem „Od
oken“ a „K oknům“ na streamech 4 a 5.

K tomu Vám sdělujeme,  že  na  základě  sdělení  věcně  příslušného odboru  uvedené
odkazy pro online streamy kamer "Od oken", "K oknům" na streamech 4 a 5, na které se
ptáte, k dispozici nejsou. Jednalo se totiž o relativně krátké období, ve kterém se zátěžově
testovala nová technologie streamování  na streamech 3,4,5.  Na streamu 3 navíc vysílala  i
kameru "Řečník". Živé streamování těchto kamer není v záběru. Kamery ale lze zpětně najít
ve videoarchivu na webových stránkách Poslanecké sněmovny. 

Váš  dotaz  bereme  zároveň  jako  připomínku  a  žádost  o  to,  abychom  na  těchto
streamovacích kanálech uvedené kamery streamovali trvale.  Je totiž pravda, že pokud jedná
Poslanecká sněmovna, obvykle se na jiných kanálech žádné akce nestreamují. Tato možnost je
zvážována., ale v současné době došlo k nárůstu cen za službu přenosu dat a i to je důvodem,
proč se v této činnosti nepokračuje.  V případě, že by v budoucnu výše uvedené streamování
dále pokračovalo, tak by odkazy na streamy byly samozřejmě k dispozici. Co se týká různého
časového zpoždění streamů, obecně lze konstatovat, že toto je vlastnost technologie samotné a



synchronizaci  časového  zpoždění  streamů  vůči  sobě  nelze  garantovat.  Časové  zpoždění
streamů vůči realitě je přibližně 20-30s. 

S pozdravem
(…)


